
  

VPRAŠANJA IN POBUDE 21. SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 
Ivanka UČAKAR – NSi, št. 89 
Občina Kamnik vsako leto namenja sredstva za obnovo infrastrukturnih objektov s področja 
kulturne in sakralne dediščine. S tem Občina skrbi za izboljšanje pogojev na področju 
izvajanja kulturnih dejavnosti in ohranjanja stavbne dediščine. 
Znano je, da se je v letu 2021 izvajala energetska sanacija osrednje kamniške kulturne 
ustanove ter obnovitvena dela na nekaterih kulturnih domovih na podeželju, ki so v lasti 
krajevnih skupnosti. Zanima me koliko sredstev je bilo v zadnjih dveh letih namenjenih za 
obnovo kulturnih domov ter katera dela so bila izvedena na predmetnih objektih. Prav tako 
me zanima katera sakralna dediščina se je obnovila v okviru razpisa za sofinanciranje 
sakralnih objektov. Zanima me koliko sredstev in kateri objekti so bili obnovljeni iz sredstev 
sofinanciranja obnov spomeniško zaščitenih objektov v starem mestnem jedru. 
Zanima me na kakšen način bo občina nadaljevala z obnovo javnih stavb in predvsem 
katerih, na kakšen način ima namen vzpodbujati obnovo fasad oz. objektov v starem 
mestnem jedru v prihodnjem letu. 
Odgovor so pripravile Uršula MIHELČIČ GLAVAN, višja svetovalka za ohranjanje 
stavbne dediščine in izgradnjo objektov družbenih dejavnosti, Liljana JUHART 
MASTIKOSA, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti, Lidija FUJAN, 
svetovalka za premoženjsko-pravne in splošne zadeve: 

Občina Kamnik je v letih 2020 in 2021 sofinancirala obnovo nekaterih objektov, ki služijo za 
potrebe (tudi kulturnim dejavnostim) krajevnih skupnosti. Obnove teh prostorov potekajo 
fazno, vsako leto se za posamezno KS nameni 20.000 €, ki jih porabijo v skladu s sprejetimi 
in potrjenimi programi investicij. Le-te potrdi svet krajevne skupnosti. 

KS GODIČ – OBNOVA KRAJEVNEGA DOMA: 

V letu 2021 je bilo v proračunu Občine Kamnik namenjenih 20.000,00 € za sofinanciranje 
obnove Krajevnega doma Godič. KS Godič je pred časom pridobila PZI – projekt za obnovo 
objekta, ki je starejše izvedbe in je potreben temeljite sanacije in prenove. Ker gre za večje 
posege, se bodo dela izvajala po fazah. V letu 2021 so tako začeli s sanacijo vlage v stenah 
pritličja, kjer nameravajo urediti večjo dvorano. 

KS KAMNIŠKA BISTRICA – OBNOVA KRAJEVNEGA DOMA »VEGRAD«: 

KS Kamniška Bistrica je v letu 2021 izvedla zamenjavo dotrajane strehe na objektu Vegrad. 
Od ostrešja so ostali samo lege in špirovci, ostali deli so bili zamenjani. Za izvedbo tesarskih 
in krovsko-kleparskih del je Občina Kamnik sofinancirala investicijo v višini 26.000,00 €. 

KS SREDNJA VAS – OBNOVA PROSTOROV – DVORANE KS: 

KS Srednja vas je v letu 2020 izvedla zamenjavo oken v prvem nadstropju objekta, kjer se 
nahajajo prostori KS (z dvorano). Vrednost te investicije je bila s strani Občine Kamnik 
sofinancirana v višini 14.990,00 €. 

V letu 2021 se je po sprejetem planu investicij, ki ga je potrdil svet krajevne skupnosti, 
nadaljevalo z obnovo sanitarij in hodnika – pri dvorani. Investicija je bila sofinancirana v višini 
20.000,00 €. 

OBNOVA KULTURNEGA DOMA KS ŠMARTNO V TUHINJU: 

KS Šmartno je v letu 2020 nadaljevala z načrtovano fazno obnovo kulturnega doma. V letu 
2020 so se temeljita obnovitvena dela sofinancirala v znesku 20.000,00 €.  



  

V letu 2021 se je nadaljevalo z obnovo sanitarij in hodnika. Izvedena je bila sanacija vlažnih 
sten, menjava oken in rolet, menjava stropne obloge, menjava notranjih vrat – prehodov, 
izdelava novih odtokov in instalacij sanitarne vode, dobava straniščne opreme, izdelava 
toplotnega ogrevanja, dobava svetil, keramičarska dela, izvedba talne obloge in fina montaža 
sanitarne opreme ter dobava in montaža pregradnih sten v sanitarijah. Občina Kamnik je to 
investicijo v letu 2021 sofinancirala v višini 20.000,00 €. 

Poleg navedenega je Občina Kamnik v zadnjih dveh letih financirala obnovi oziroma 
energetski sanaciji dveh večjih objektov: Dom kulture Kamnik in Policijska postaja Kamnik. V 
letu 2020 smo pripravili vso potrebno projektno dokumentacijo in na razpisu Ministrstva za 
infrastrukturo uspešno kandidirali ter pridobili 49 % nepovratnih sredstev za sofinanciranje 
upravičenih stroškov sanacije: 

ENERGETSKA SANACIJA DK KAMNIK – 2021: 

Občina Kamnik je skupaj z Občino Tržič in Občino Preddvor v letu 2020 s projektom 
energetske sanacije DK Kamnik kandidirala za nepovratna sredstva, skladno s pogoji 
javnega razpisa Ministrstva za infrastrukturo (JOB-2020). 

Občina Kamnik je bila v letu 2021 na razpisu Ministrstva za infrastrukturo uspešna in je po 
objavi razpisa takoj začela z razpisom za izbor izvajalca del. Pogodbena vrednost del je bila 
521.297,64 € (z DDV), Občina Kamnik bo iz razpisa dobila vrnjenih 49 % nepovratnih 
sredstev za upravičene stroške. 

Na objektu DK Kamnik so bila izvedena naslednja dela: 
- izolacija fasade, 
- izolacija podstrešja (izvedba pohodnega podstrešja), 
- zamenjava stavbnega pohištva, 
- posodobitev ogrevalnega sistema skladno s Pravilnikom o učinkoviti rabi energije (PURES 

Uradni list RS, št. 52/10 in 61/17 – GZ), montirana je bila nova plinska peč, 
- zamenjava razsvetljave (energetsko varčna razsvetljava) in 
- izvedba sončne elektrarne na južnem delu strehe. 

S temi posegi je poleg izboljšanja energijske učinkovitosti osrednja kulturna stavba v občini 
dobila tudi novo fasado, zamenjana so bila že močno dotrajana okna in ostalo stavbno 
pohištvo na fasadi. 

Z novo sončno elektrarno bo bistveno zmanjšan strošek porabe električne energije, Občina 
Kamnik pa je tako dobila prvi javni objekt, ki se bo oskrboval z lastno energijo, pridobljeno iz 
alternativnega vira. 

OSTALE INVESTICIJE V JAVNE OBJEKTE S PODROČJA OBJEKTOV KULTURNIH 
DEJAVNOSTI (2020–2021):  

V letu 2020 je bila izvedena delna obnova Preskarjeve koče (popravilo porušene ograje – 
suhozida okrog koče, zamenjava dotrajanih vhodnih vrat in manjša nujna popravila lesenih 
delov na objektu). Znesek obnove je bil 4.970,00 € (z DDV). V prihodnjih letih bo potrebno 
čim prej zamenjati dotrajano streho (skodle) in obod koče.  

V Maleševi galeriji na Glavnem trgu je bila v letu 2020 izvedena temeljita prenova dotrajanih 
sanitarij za obiskovalce v prvem nadstropju (zamenjava inštalacij, keramičarska in 
pleskarska dela, nova sanitarna keramika in druga oprema). Hkrati je bil preurejen tudi 
servisni prostor – priročno skladišče ob sanitarijah. Znesek prenove je znašal 15.392 € (z 
DDV). 

Poleg investicij v kulturne in krajevne domove Občina Kamnik vsako leto v proračunu 
namenja tudi sredstva za sofinanciranje sakralnih objektov. V letu 2021 je bilo na proračunski 



  

postavki 8280 – sofinanciranje obnove sakralnih objektov namenjenih 20.000 €. Na podlagi 
javnega razpisa o sofinanciranju obnove sakralnih objektov so se prijavili Župnija Mekinje, 
Frančiškanski samostan in Župnija Motnik ter na podlagi Pravilnika o sofinanciranju obnove 
sakralnih objektov v Občini Kamnik prejeli odločbe/pogodbe o sofinanciranju. Župnija 
Mekinje je prejela sredstva v višini 5.204,10 € za zaključne restavratorske posege na velikem 
tabernaklju glavnega oltarja v župnijski cerkvi v Mekinjah, Frančiškanski samostan je prejel 
sredstva v višini 7.669,20 € za sofinanciranje zamenjave strešne kritine na delu 
Frančiškanskega samostana v Kamniku ter Župnija Motnik v višini 7.121,40 € za obnovo in 
beljenje notranje stene ladje in prezbiterija v cerkvi sv. Jurija. 

Za sofinanciranje obnov spomeniško zaščitenih objektov v starem mestnem jedru je bilo v 
letu 2020 na osnovi javnega razpisa za dodelitev finančnih sredstev za obnovo spomeniško 
zaščitenih objektov v občini Kamnik (fasad, strešne kritine in stavbnega pohištva) dodeljenih 
3.000 € za obnovo fasade na stanovanjskem objektu Šutna 58 v Kamniku in 3.000 € za 
obnovo strehe na stanovanjskem objektu na Šutni 42 v Kamniku. 
V letu 2021 je bilo na osnovi javnega razpisa za dodelitev finančnih sredstev za obnovo 
fasad spomeniško zaščitenih objektov v občini Kamnik dodeljenih 24.000 € za obnovo 
Plečnikove fasade na objektu Maistrova ulica 2 v Kamniku. 

Občina Kamnik ima v Odloku o proračunu Občine Kamnik za leto 2022 zagotovljenih 
30.000 € za sofinanciranje obnov fasad, strešne kritine in stavbnega pohištva na spomeniško 
zaščitene objekte. Župan lahko na osnovi Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev 
lastnikom in solastnikom spomeniško zaščitenih objektov za obnovo fasad, strešne kritine in 
stavbnega pohištva v Občini Kamnik s sklepom za posamezno leto omeji območje in 
predmet obnove, in sicer glede na zastavljeno strategijo obnove in razpoložljiva proračunska 
sredstva. 

 

Matija SITAR MOČNIK – SDS, št. 90: 

Z veseljem pozdravljamo varnostno ureditev cest v okolicah kamniških šol, vendar hkrati 
poudarjamo, da je v občini še nekaj podobnih odsekov, ki so potencialno nevarni za pešce. 
Na enega izmed takšnih odsekov so nas opozorili tudi prebivalci naše občine in sicer gre za 
prehod za pešce na Cankarjevi cesti, kjer se cesto prečka iz smeri Kršmančevega parka 
proti Stadionu Prijateljstva oz obratno. Pred kratkim so v Sloveniji začeli talno cestno 
signalizacijo na izpostavljenih mestih izvajati tudi v 3D tehniki, zato podajamo pobudo, da se 
omenjeni prehod za pešce izvede v 3D obliki talne označbe, v kolikor bo komisija za urejanje 
prometa presodila, da ni dejavnikov, kateri bi govorili proti temu oziroma je pričakovati več 
pozitivnih kot negativnih vplivov na varnost v prometu. Predlagamo, da je 3D profil bi gledal 
proti jugu. S tem bi omogočili bolj varen prehod za vse udeležene v prometu, predvsem za 
tiste najmlajše, ki vsakodnevno obiskujejo kegljišče, stadion, itd. 

Odgovor je pripravil mag. Matjaž SRŠA, podsekretar – pomočnik vodje Oddelka za 
gospodarske dejavnosti, gospodarske javne službe in finance: 

Problematika prehoda za pešce na državni cesti R1-225/1424 Kamnik–Mekinje v bližini 
objekta Cankarjeva cesta 23 nam je poznana in se zavedamo, da je količina dnevnega 
prometa na tem odseku državne ceste izredno velika, zato predstavlja neposredno nevarnost 
za najšibkejše udeležence v prometu. Predlog za zaris talne označbe prehoda za pešce v 3D 
tehniki bo obravnavala Komisija za tehnično urejanje prometa. Po obravnavi na komisiji bo 
vaša pobuda posredovana v pristojno reševanje Direkciji RS za infrastrukturo. Vsekakor bo 
komisija predlagala tovrstne rešitve tudi na občinskih cestah. 

 



  

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 91 

V razpravi o proračunu za leto 2022 sem spraševal v kateri pogodbi je zapisano, da se servis 
za gasilsko avto-lestev v lasti PGD Kamnik plača iz proračunskih sredstev. Kljub temu, da 
sem odgovor zastavil dvakrat, odgovora nanj nisem dobil. V obrazložitvi je zapisano, da je 
skladno z določili potrebno izvajati periodične servise. Ali je v določilih te iste pogodbe tudi 
zapisano kdo je dolžan servis plačati? Kdaj je bila ta pogodba sklenjena in v katerem členu je 
zapisano, da je plačnik generalnega servisa? 

Odgovor je pripravila Brigita VAVPETIČ, strokovna sodelavka: 

Na zastavljeno vprašanje Igorja Žavbija, člana OS, velja uvodoma naglasiti, da sodi področje 
skrbi za požarno varnost in organiziranje reševalne pomoči kot tudi organiziranje pomoči in 
reševanja za primere elementarnih in drugič nesreč v skladu z 21. členom Zakona o lokalni 
samoupravi med tako imenovane izvirne naloge, za izvajanje katerih je neposredno 
odgovorna občina kot temeljna samoupravna lokalna skupnost. Pristojnosti občine na 
področju urejanja in izvajanja varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami na svojem 
območju nadalje določa 37. člen Zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami, med 
javne službe za zaščito, reševanje in pomoč pa sodi v skladu s 74. členom taistega zakona 
tudi gasilska služba, ki jo opravljajo gasilske enote v skladu s predpisi o gasilstvu. V 116. 
členu citiranega zakona je nadalje izrecno določena obveznost lokalne skupnosti glede 
zagotavljanja sredstev za financiranje svojih nalog na področju varstva pred naravnimi in 
drugimi nesrečami, in sicer na identičen način, kot to velja za druge potrebe javne porabe. 
Obveznosti lokalne skupnosti na področju zagotavljanja ustrezne organiziranosti, opremljanja 
in delovanje gasilstva pa so taksativno opredeljene v 6. členu Zakona o gasilstvu. 

Kot je sicer znano, je Občina Kamnik v letu 2011 preko evropskega razpisa nabavila gasilsko 
avtolestev tip ALK 23/12, za katero je bila sklenjena pogodba št. 845-0006/2011 z dne 
15. 9. 2011. Po prevzemu vozila je Občina Kamnik s pogodbo o prenosu lastništva gasilske 
avtolestve znamke Mercedes Benz, tip ALK 23/12 (št. pogodbe: 845-0006/2011 (21) z dne 
2. 11. 2011) prenesla lastništvo vozila na PGD Kamnik. V pogodbi sta omenjeni stranki 
določili medsebojne obveznosti in način uporabe tovrstnega tehničnega sredstva. V 4. členu 
taiste pogodbe je tako izrecno določena obveznost, po kateri prevzemnik vozila skrbi za 
gasilsko avtolestev kot dober gospodar, kar vključuje tudi vprašanje njenega rednega 
vzdrževanja. V pogodbi je nadalje navedeno, da mora za primer odtujitve po desetih letih 
uporabe soglasje izdati Občina Kamnik. Glede na aktualne okoliščine, upoštevaje realne 
finančne zmožnosti občine, je bila sprejeta odločitev, da se gasilsko avtolestev obdrži v 
nadaljnji uporabi, kar posledično zahteva izvedbo tako imenovanega generalnega servisa le-
te. Za izvedbo slednjega v sklenjeni pogodbi ni določila, ki bi za kritje stroškov obvezovalo 
PGD Kamnik. 

Gasilska avtolestev je specialno vozilo, ki ima košaro za reševanje ljudi, in kot tako nesporno 
sodi v posebno skupino delovne opreme, za katero veljajo posebne določbe glede izvedbe 
pregledov ustreznosti instalirane opreme in brezhibnega tehničnega delovanja naprav. Hkrati 
je to vozilo namenjeno raznolikim oblikam reševanja, s posebnim poudarkom pri reševanju 
ljudi v primeru požarov in drugih tehničnih nesreč na območju celotne občine Kamnik. Na 
danem lokalnem območju se namreč nahaja več kot 120 večstanovanjskih objektov, ki so bili 
povečini zgrajeni pred letom 2000, pri katerih se lahko reševanje v primeru požarne 
ogroženosti izvede le s pomočjo ustrezne gasilske avtolestve. 

K zgoraj navedenemu velja dodati, da je PGD Kamnik v zadnjih desetih letih redno skrbelo 
za tehnično brezhibnost gasilske avtolestve, in sicer znotraj planiranih sredstev za redno 
delovanje, kar vključuje pokrivanje stroškov periodičnih servisov avtolestve s strani 
pooblaščene organizacije. Tako imenovani generalni servis avtolestve, ki ga je potrebno 
izvesti po navodilih proizvajalca vsakih deset let, pa presega finančne okvire sredstev, letno 
planiranih za vzdrževanje vozil in opreme PGD Kamnik.  



  

Ker je brezhibno delovanje omenjene avtolestve, ki predstavlja edino tovrstno napravo za 
reševanje iz večstanovanjskih stavb na območju občine, brez dvoma v interesu Občine 
Kamnik, je le-ta, upoštevaje uvodoma navedene zakonske določbe, na podlagi pridobljene 
ponudbe za tovrstno servisiranje avtolestve v proračunu za leto 2022 zagotovila sredstva na 
proračunski postavki 3203 – obnova gasilske avtolestve. K že sklenjeni pogodbi s PGD 
Kamnik bo po izvedbi generalnega servisa sklenjen ustrezen aneks. 

 

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 92 

Kljub temu, da sem v razpravi o proračunu za leto 2022 zastavil vprašanje o sofinanciranju 
prireditev iz postavke 1330 sofinanciranje prireditev in projektov. Katere prireditve in projekti 
bi lahko bile sofinancirane iz te postavke? Na kakšen način bodo razdeljena sredstva? 

Odgovor je pripravila Katarina VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti: 

Občinski svet Občine Kamnik je v letu 2010 sprejel Pravilnik o sofinanciranju prireditev in 
projektov, v katerem so določeni pogoji, postopki in merila za sofinanciranje prireditev in 
projektov, ki praviloma niso predmet sofinanciranja iz proračuna Občine Kamnik iz drugih 
javnih razpisov in javnih pozivov ter pomenijo pomemben prispevek k zadovoljevanju potreb 
in prepoznavnosti Občine Kamnik. 

Na podlagi omenjenega pravilnika se sofinancirajo prireditve, za katere Občino Kamnik 
zaprosijo prijavitelji in jih praviloma ni bilo mogoče prijaviti na ostale javne razpise ali pozive, 
večje prireditve in projekti društev na področju organiziranja prostega časa, vzgoje in 
izobraževanja otrok ter mladine, športa, kulture, sociale, zdravstvene in humanitarne 
dejavnosti, ki niso predmet sofinanciranja iz proračuna Občine Kamnik iz drugih javnih 
razpisov in javnih pozivov, ter prireditve in projekti, katerih pokrovitelj je Občina Kamnik. 

Sredstva na javnem razpisu so dodeljena na podlagi meril tega pravilnika. Vrednotenje 
prireditev in projektov in ob upoštevanju specifičnosti posameznih prireditev in projektov 
opravi komisija. V letu 2012 je bil spremenjen pravilnik, in sicer da v primerih, ko zaradi 
pomembnosti oziroma obsežnosti prireditve in projekta župan oceni, da je to utemeljeno, 
lahko zagotovi tudi večji delež sofinanciranja. 

Javni razpis se skladno s pravilnikom objavi v dveh delih na občinski spletni strani. 

 

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 93 

Iz proračuna Občine Kamnik je razvidno, da ima Občina Kamnik namen renovirati in dopolniti 
Celostno prometno strategijo, ki je bila sprejeta leta 2017. V pripravi CPS so imeli možnost 
sodelovanja vse občanke in občani, ki so lahko sodelovali na delavnicah in okroglih mizah. 
Glede sprememb CPS sem zastavil vprašanje tudi v razpravi o proračunu za leto 2022, 
vendar nanj nisem dobil odgovora. Na kakšen način želi Občina Kamnik sedaj spreminjati 
strategijo in katere naj bi bile bistvene spremembe? 

Odgovor je pripravila Alenka BABNIK, višja svetovalka za razvoj in investicije ter 
projektno delo: 

Celostna prometna strategija (CPS) je dokument, ki skozi načrtovanje in ukrepe trajnostne 
mobilnosti pomembno vpliva na življenje prebivalcev in obiskovalcev posamezne občine. 
Občina Kamnik je bila ena izmed občin, ki je maja 2017, v skladu s smernicami Ministrstva 
za infrastrukturo, sprejela omenjeni dokument. Namen CPS je bil določiti usmeritve za razvoj 



  

prometa in mobilnosti v občini Kamnik. Opredeljen je bil akcijski načrt s strateškimi cilji po 
posameznih področjih in ukrepi, s pomočjo katerih smo v skoraj pet letnem obdobju po 
sprejemu dokumenta že dosegli določene premike. Cilji, ki so postavljeni v okviru CPS, so 
usmerjeni k uvajanju principov trajnostne mobilnosti ter k zagotavljanju večje varnosti 
prometnih poti za različne skupine prebivalcev, s posebnim poudarkom na pešcih, kolesarjih 
in ostalih ranljivih skupinah.  

Občina mora vsako leto poročati Ministrstvu za infrastrukturo o uspešnosti sledenja zadanim 
ciljem in nalogam, ki so bile zastavljene v okviru akcijskega načrta. Po petih letih od 
sprejema dokumenta pa je zahtevana njegova novelacija. Usmeritve oziroma smernice za 
izdelavo CPS-jev druge generacije bo podalo Ministrstvo za infrastrukturo z javnim razpisom. 
Občine čakamo na objavo javnega razpisa, ki naj bi vključeval usmeritve in prenovljene 
smernice za izdelavo novih dokumentov in novelacijo obstoječih dokumentov. Šele po objavi 
razpisa bomo imeli natančnejše usmeritve in opredeljeno metodologijo za izvajanje analiz. 
Občina Kamnik mora pripraviti novelacijo dokumenta, zato predvidevamo, da bo treba v ta 
namen izvesti natančno analizo dosedanjih rezultatov in opredeliti dodatne cilje glede na 
dosedanje izvedene projekte in nove potrebe. Za navedene aktivnosti smo predvideli stroške 
v višini 10 % stroškov izdelave osnovnega dokumenta. 

 

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 94 

Kateri so bistveni ukrepi, ki jih župan želi narediti v letu 2022 na področju odnosov z 
javnostjo (PR) saj se proračunska postavka povečuje kar za 50%? Kakšni učinki se 
pričakujejo glede na dvig postavke? Ali bodo novice na uradni spletni strani Občine Kamnik 
ponovno objavljane tudi ob vikendih. Ali je bila ne objava novic povezanih z referendumom o 
vodi, posledica premalo sredstev na postavki za PR. Ali ni promocija naravnih komparativnih 
prednostih (še zlasti na področju turizma) naloga Zavoda za turizem in šport? Predvsem 
nehigienično je, da se sredstva dvigujejo prav pred lokalnimi volitvami. Katere so po mnenju 
občinske uprave naloge občinske službe za odnose z javnostjo? 

Odgovor sta pripravili Mojca ČEBULJ, podsekretarka – vodja kabineta župana, in Lea 
LOGAR – strokovna sodelavka: 

Splošno znano je, da se je z družbenimi in še zlasti tehnološkimi spremembami, ki so močno 
posegle tudi v način komuniciranja z različnimi javnostmi (vse večji pomen pridobivajo 
različna družbena omrežja, zaradi česar igrajo klasični načini komuniciranja vse manjšo 
vlogo), okrepila potreba po aktivnejšem pristopu služb, odgovornih za odnose z javnostmi. 
Neizpodbitno je dejstvo, da pridobiva promoviranje komparativnih prednosti, ki se vežejo na 
posamezno lokalno okolje, svoj pomen. Potreba po povečanju sredstev na proračunski 
postavki »odnosi z javnostmi« je tako odraz sledenja omenjenim spremembam in ugotovitve 
o nezadostnosti sredstev, ki so bila doslej namenjena temu področju. Posledično je bilo 
potrebno sredstva za navedeni namen na predmetni postavki povečati ne le za leto 2022, 
temveč tudi v naslednjem proračunskem letu – torej za leto 2023. Ne gre torej zgolj za 
spremembo obsega sredstev v tekočem koledarskem letu, ko bodo izvedene lokalne volitve, 
temveč tudi v prihodnje. Vezano na omenjeni ukrep povečanih medijskih aktivnosti se 
posledično pričakuje, da bo Občina preko raznolikih oblik komuniciranja zainteresirano 
javnost informirala o njenem delovanju na različnih področjih dela, ki sodijo v okvir 
pristojnosti lokalne skupnosti. Ažurno in celovito obveščanje tako občank in občanov kot 
vseh drugih subjektov, ki se zanimajo za lokalne posebnosti, je nesporno eno izmed 
pomembnejših nalog občinske službe za odnose z javnostmi. Skladno z navedenim je v letu 
2022 planirana prenova občinske spletne strani, ki bo vsebinsko obogatena, preglednejša in 
bo poleg informiranja dosegla tudi pričakovan učinek promoviranja občine in njenih aktivnosti 
na različnih področjih dela. 



  

Med poglavitne naloge občinske službe za odnose z javnostmi sodijo naslednje: informiranje 
in ažurno zagotavljanje povratnih informacij občankam in občanom, obveščanje medijev o 
delu občinske uprave, skrb za ohranitev in razvoj ugleda Občine, načrtovanje in izvajanje 
raznolikih komunikacijskih aktivnosti, izvedba medijskih in protokolarnih dogodkov, urejanje 
spletne strani, priprava informativnih gradiv ter spremljanje poročanja medijev o delu Občine 
in odzivov nanj oziroma spremljanje javnega mnenja o delu Občine. 

Novice na občinski spletni strani se praviloma objavljajo v poslovnem času Občine, v primeru 
pojavnosti izrednih dogodkov pa bo občinska uprava – tako kot doslej – poskrbela za 
takojšnjo objavo tovrstnih novic. Torej tudi ob nedelovnih dneh. Prav tako bomo nadaljevali z 
dosedanjo prakso glede objavljanja tistih novic na občinski spletni strani izven običajnega 
poslovnega časa, ki imajo zaradi vsebine (npr. prireditve …) poseben pomen za konkretno 
lokalno skupnost in ožje dele oziroma so lahko zanimive za širši krog zainteresiranih bralcev.  

Brez dvoma je Zavod za turizem in šport Kamnik poglavitni nosilec operativnih aktivnosti, 
vezanih na promocijo turizma v Kamniku, vendar ocenjujemo, da ima pri omenjeni nalogi 
pomembno funkcijo tudi Občina Kamnik kot ustanoviteljica javnega zavoda. Vsekakor si 
prizadevamo širši javnosti skozi različne medijske načine predstaviti področje razvoja 
turistične dejavnosti, za katero ima občina Kamnik glede na naravne danosti nesporno 
izjemen potencial. Menimo, da je potrebno na ravni lokalne skupnosti povezati vrsto 
posameznih akterjev, ki se ukvarjajo s področjem turizma, pri čemer seveda le-ti sledijo v 
prvi vrsti zastavljenim ekonomskim ciljem. Sprejemanje raznolikih ukrepov za spodbujanje 
razvoja omenjene gospodarske dejavnosti in njihovo celostno predstavitev v medijskem 
prostoru zato sodi tudi v okvir dela občinske uprave. 

Uvodoma je potrebno pripomniti, da za informiranje javnosti o izvedbi aktivnosti, ki sodijo v 
pristojnost države (tudi referendumi v zvezi s sprejetjem zakonodaje), ni naloga lokalnih 
skupnosti, vendar smo kljub temu v konkretnem primeru poskrbeli za objavo posameznih 
vsebin, in sicer se slednje nahajajo pod zavihkom https://www.kamnik.si/obcina-
kamnik/volitve. Skrb za zagotavljanje zdrave pitne vodi namreč še kako zadeva prebivalce 
kamniške občine. Poleg objave smo oddali v najem tudi del javne površine (ustrezen prostor 
neposredno pri občinsko-upravni stavbi).  

Vprašanje permanentnega zagotavljanja zdrave pitne voda je brez dvoma vitalnega pomena, 
zato je Občina Kamnik na tem področju doslej izvedla že kar nekaj pomembnih aktivnosti. 
Vključeni smo v projekt Vodne zgodbe Kamniško-Savinjskih Alp, ki se ukvarja z vodami 
Kamniško-Savinjskih Alp, v prvi vrsti z njihovim varovanjem in skrbjo za vodo kot naravno 
dobrino, prav tako pa tudi kot turističnim potencialom taistega območja. V okviru 
zastavljenega projekta je bilo doslej analiziranih več kot 70 izvirov. Nadalje so se pripravile 
skupne zgodbe območja, oblikovan je bil turistični produkt, izvedeno je bilo izobraževanje 
vodnikov, realizirani pa so bili različni dogodki, namenjeni ozaveščanju o pomenu ohranjanja 
pitne vode (festivali pitne vode, okrogle mize …). Z analizo bioindikatorskih podzemeljskih in 
izvirskih vrst živali (polži in raki) je bila v izbranih izvirih ugotovljena kvaliteta vode skozi 
daljše časovno obdobje. Na podlagi pridobljenih rezultatov je bila sprejeta odločitev kateri 
vodni izviri bodo vključeni v turistično ponudbo območja. Izdelane so bile tri krovne zgodbe in 
devet podpornih zgodb naravne in kulturne dediščine v Kamniško-Savinjskih Alpah, in sicer z 
namenom njihove vključitve v turistične programe. Za podporo pri izvajanju turističnih 
produktov in programov je bil izdelan Načrt interpretacije dediščine, za kvalitetno 
interpretacijo narave pa so bili usposobljeni turistični vodniki. Z namenom ozaveščanja 
prebivalcev o pomenu ohranjanja pitne vode je bilo doslej prav tako izvedenih pet festivalov 
pitne vode na celotnem območju Kamniško-Savinjskih Alp. Spomniti velja, da se je zadnji 
tovrstni festival odvijal v mesecu juniju 2021 na Glavnem trgu v Kamniku. Dogodek je ponudil 
priložnost za razpravo o pomenu varovanja vodnih virov na območju Kamniško-Savinjskih 
Alp in tudi širše. Občina Kamnik namreč z Jamarskim klubom Kamnik že vrsto let spremlja 
kvaliteto vodnih izvirov in išče rešitve za izboljšanje stanja, kjer je to potrebno. K temu velja 
dodati, da se je v času junijskega festivala stojnica, ki je bila namenjena promociji 
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referenduma o vodi, prestavila na Glavni trg in je delovala v neposredni bližini omenjenega 
dogodka, zato so bili obiskovalci festivala, ki ga je organizirala Občina Kamnik, podrobno 
informirani tudi o referendumu.  

Sicer pa se aktivnosti po izvedenem referendumu na danem področju še nadalje izvajajo. 
Ena od pomembnejših nalog lokalne skupnosti je namenjena permanentni skrbi glede 
ohranjanja vodnih virov izvirov in ozaveščanju prebivalstva o vodi kot eni od 
najpomembnejših naravnih dobrin. Voda je namreč danost, ki jo moramo skrbno varovati, 
zato ne smemo dopustiti neodgovorne rabe in njenega onesnaževanja. Naj ob tem 
poudarimo, da poleg zakonsko določenih monitoringov pitne vode že peto leto zapored 
izvajamo tudi izredne meritve vodnih izvirov v dolini Kamniške Bistrice in pod velikoplaninsko 
planoto, iščejo pa se tudi rešitve za izboljšanje stanja na tem območju. Zavedamo se, da 
rešitev glede zagotavljanja zdrave in čiste pitne vode ni mogoče doseči na kratek rok. Prav 
zato ostaja skrb za ohranjanje omenjene dobrine ena od naših glavnih prioritet tudi v 
prihodnje. 

 

Igor ŽAVBI – LMŠ, št. 95 

Kaj je Občina Kamnik storila do sedaj, da bi preprečila masovno kopanje na izviru Kamniške 
Bistrice in s tem ogrožanje glavnega vira pitne vode v občini? Koliko prijav je občina podala 
pristojnim inšpekcijskim službam? Kakšne pristojnosti ima na tem področju občinski 
inšpektorat in redarska služba? 

Odgovor sta pripravila Barbara STRAJNAR, višja svetovalka za razvojne projekte, in 
Tadej KOVAČIČ, strokovni sodelavec: 

Občina Kamnik je v zvezi s kopanjem na izviru Kamniške Bistrice v januarju 2021 na 
Direkcijo Republike Slovenije za vode (v nadaljevanju: DRSV), ki upravlja z vodami, naslovila 
vprašanje, ali je kopanje na izviru Kamniške Bistrice dovoljeno ter pobudo, naj kot upravljavci 
vodotoka z ustreznimi ukrepi omejijo kopanje na izviru Kamniške Bistrice in s tem zavarujejo 
zajetje Iverje pred potencialno onesnaženostjo. S strani DRSV smo prejeli odgovor, da 
kopanje v rekah, jezerih ali morjih ni omejeno le na območja s statusom kopalne vode, saj je 
kopanje mogoče povsod, kjer to ni izrecno prepovedano. Glede na 76. in 105. člen Zakona o 
vodah splošna raba vodnega ali morskega dobra obsega zlasti rabo za pitje, kopanje, 
potapljanje, drsanje ali druge osebne potrebe, če takšna raba ne zahteva uporabe posebnih 
naprav (vodne črpalke, natege in podobno) ali zgraditve objekta in naprave, za katero je 
treba pridobiti dovoljenje, skladno s predpisi na področju urejanja prostora in graditve 
objektov. Območje izvira Kamniške Bistrice se nahaja v coni 2 in coni 3 vodovarstvenega 
območja zajetja Iverje, ki je določeno z Odlokom o določitvi varstvenih pasov in ukrepov za 
zavarovanje zajetja pitne vode Iverje (Uradni list SRS, št. 3/86), ki pa ne prepoveduje 
kopanja na tem območju. Občina Kamnik se je obrnila tudi na Ministrstvo za okolje in prostor 
s pobudo o čimprejšnji pripravi državne Uredbe o vodovarstvenih območjih na območju 
občine Kamnik, s katero bi posodobili ukrepe na vodovarstveni območjih in s tem pred 
morebitnim onesnaženjem dodatno zavarovali tako zajetje Iverje kot ostala zajetja pitne vode 
v občini Kamnik. Z ministrstva smo prejeli odgovor, da Občina Kamnik ni bila uvrščena v 
tekoči plan dela. 

Zakon o vodah (Uradni list RS, št. 67/02, 2/04 – ZZdrI-A, 41/04 – ZVO-1, 57/08, 57/12, 
100/13, 40/14, 56/15 in 65/20) ureja upravljanje z morjem, celinskimi in podzemnimi vodami 
ter vodnimi in priobalnimi zemljišči. Inšpekcijski nadzor nad izvrševanjem določb tega zakona 
in na njegovi podlagi izdanih predpisov izvajajo državni inšpektorji, pristojni za vode, na 
notranjem območju vodovarstvenega območja, neposredno ob zajetju pa državni zdravstveni 
inšpektorji. Občinska inšpektorica je v marcu 2020 podala prijavi na oba pristojna 
inšpektorata. 



  

Občinska inšpekcija in redarska služba skladno z veljavno zakonodajo nima pristojnosti 
ukrepanja. Reka Kamniška Bistrica je ob njenem izviru (jezeru), št. zemljišča 901/4 k.o. 
Županje Njive, v lasti Republike Slovenije in v upravljanju DRSV. Nadzor glede na določila 
Zakona o vodah vršijo državni inšpektorji. 

Občina Kamnik si bo še naprej prizadevala za čimprejšnjo pripravo in sprejem državne 
Uredbe o vodovarstvenih območjih na območju občine Kamnik in naredila vse, kar je v njeni 
moči in pristojnosti, da zavaruje zajetje Iverje in ostala zajetja pitne vode v občini Kamnik. 
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